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CC: raad Datum vragen ingekomen: 10 juni 2015 
 

        

Onderwerp: 

Verklaring Omtrent Gedrag voor vrijwilligers 

 

Vragen: 

1. Bent u het met ons eens dat we als verenigingen en gemeenschap er alles aan moeten 
doen om dergelijke praktijken te voorkomen? 

2. Bent u het er mee eens dat iedere vrijwilliger een VOG dient te overhandigen aan de 
vereniging waar hij of zij actief is? 

3. Bent u er van op de hoogte dat een VOG voor vrijwilligers sinds 1 januari gratis kan 
worden aangevraagd? 

4. Bent u bereid om proactief de verenigingen te benaderen, hen te wijzen op de VOG en 
tevens de verenigingen te helpen met het opstellen van een preventief beleid? 

5. Hoe denkt u erover om in de toekomst de regel te hanteren dat een preventief beleid om 
seksueel grensoverschrijdend gedrag bij verenigingen een voorwaarde te laten zijn voor 
een eventuele subsidieverstrekking? 

 
Antwoord: 
 
Om te beginnen bieden wij u bij deze onze excuses aan voor de late beantwoording van uw 
vragen. Hieronder vindt u onze antwoorden. 
 

1. Ja, wij delen geheel uw mening. 
 

2. Ja, wij delen geheel uw mening. 
 

3. Ja, dit staat ook vermeld op de gemeentelijke website. 
 

4. In de praktijk blijkt dat door veel verenigingen/stichtingen al een VOG wordt gevraagd 
als iemand als vrijwilliger diensten gaat uitvoeren. Er is in het verleden veel aandacht 
in de media geweest, waardoor verenigingen/stichtingen doorgaans goed op de 
hoogte zijn van het belang van een VOG. 

 
5. Het stellen van de voorwaarde om preventief beleid te hanteren om zodoende een 

subsidie te verkrijgen gaat erg ver en het is moeilijk vast te stellen wat voldoende 
preventief beleid is. Ons inziens zou een VOG een voldoende preventie zijn. 
Daarnaast is er wet- en regelgeving waaraan een ieder zich dient te houden en 
zodoende ook een preventieve werking heeft.  
  

Verzonden: 
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